
  

 
 

 

 

Dagsorden og referat til skolebestyrelsesmøde 
 

Dato:  6/3 2023 
Tidspunkt: kl. 19-21 
Mødeleder: Bestyrelsesforman-
den 

Deltagere: Svend Erik, Line, Jakob, Bente, Birgitte, Annette, Pia, Jan, 
Thomas, Frederik 9C, Lotte 
Fraværende:  

Dagsorden  
Hvad handler punktet om, er der 
særlige ansvarlige, gæster og er det 
til orientering (O), drøftelse (D) eller 
beslutning (B) 

Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, konklusion på be-
slutning, angivelse af evt. ansvarlig og evt. deadline. 

Formidling 
Til hvem, af 
hvem og hvor-
dan? 

1. Godkendelse af dagsor-
den (B) 

 Godkendt  

2. Opfølgning på referat (B) 
 

 Referatet godkendt - intet at bemærke  

3. Kort orientering (O) 
- Fra elevråd 
- Fra skoleledelsen 
- Fra formanden 
- Fra øvrige med-

lemmer 
- Elevtal:  

 

Elevråd: Demokratimillionen: Der søges penge til en 
svævebane (placeret bag boblehallen) og en gynge til 
legepladsen (hvor hoppepuden tidligere har været). 
Der søges for omkring 300.000 kr. 
 
Formanden: Skolebestyrelsernes formænd har været 
samlet. De påtænker at mødes et par gange årligt til 
drøftelse af nogle af skolernes udfordringer, bl.a. øko-
nomi. Spørgsmålet om de digitale læringsmidler blev 
rejst: de er dyre. Der er et ønske om at være mere 
inddraget i FRO-mødernes indhold.  
 
Øvrige medlemmer: Ros til skolepatruljen 
 
Skoleledelsen: Den nyansatte afdelingsleder pr. 1/3-
23 har sagt op 3/3-23. 
 
Elevtal: Dagens tal: 456 
 
Diverse: Det forlyder, der er planer om at etablere 
skaterbane bag Dansens Hus. Planerne udgår fra 
Gråsten Forum. Ingen fra skolen er blevet hørt.  
 
Skolen vil gerne være med i drøftelser, hvis det på-
tænkes at opføre endnu en hal i byen 

 

4. Økonomi 2023 og afledte 
konsekvenser 
 

Orientering til SB om skolens økonomi og de afledte 
konsekvenser heraf. 
Orientering om elevtal fremadrettet og afledte konse-
kvenser (problematik: for mange udefra søger til ny 7. 
klasse i forhold til de penge, der tildeles – der er ind-
skrevet 29 nye 0. klasses børn) 

 

5. Trafik jfr. mail fra 22/12-
22. 
 

Drøftet 
Der er fortsat udfordringer i byen og omkring skolen i 
forhold til ’sikker trafik’. Der har været dialog mellem 
skolen og kommunen om mulige tiltag, og der er ud-
færdiget en rapport. En ny invitation til besøg på sko-
len sendes til kommunen. 

 

6. Mobilpolitik med udgangs-
punkt i det arbejde, der er 
lavet i 2022 

Drøftet 
Forslag til mobilpolitik har været til behandling blandt 

 
 
 



  

 
 

 lærerne. Udfordringen er at håndhæve de regler, der 
vedtages. 
Politikken tages med igen på næste møde i SB 

 
 

7. Økonomi (O/D) 
- Bilag: Budgetop-

følgning   

Bilaget drøftet 
Budgettet ser umiddelbart pænt ud - men  underskud 
for 2022 er ikke tilført regnskabsrapporten endnu. 

 

8. Eventuelt (O) 
 
 

AGS (ungdomsuddannelserne) præsenterer snarligt et 
oplæg for skolernes matematikvejledere om talentpro-
gram/Master Class. Oplægget udarbejdet i samar-
bejde med vidensbyen. 
Opfordring til skolerne til at ”finde” de særligt bega-
vede matematik-elever og tilbyde dem et talentforløb. 

 

9. Kommende møder 
Ny plan frem til sommerfe-
rien:  

15/5 flyttes til 16/5 
12/6 flyttes til 13/6 
Itpolitik og suppleringsvalg til bestyrelsen. 

 

 


